
Protokół Nr XVIII/20
z XVIII Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 31 marca 2020 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 31 marca 2020 r. o godz. 0900

Obrady sesji zakończyły się w dniu 31 marca 2020 r. o godz. 0925

Obrady odbyły się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 9 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska
2. Radny Stanisław Bulwin
3. Radny Paweł Dzienisiewicz
4. Radna Małgorzata Klucznik
5. Radny Adam Łabanowski
6. Radny Piotr Maksimowicz
7. Radny Józef Masianis
8. Radny Bogusław Sojko
9. Radny Marek Zubrzyński

Radni nieobecni: 
1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
2. Radny Tomasz Korzeniecki
3. Radna Anna Krutul
4. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
5. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński
6. Radny Janusz Zabłocki

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1 Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny,
2 Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny,

Do pkt. 1.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  otworzyła  obrady
XVIII Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XVIII Sesję Rady Miasta Sejny”.

Stwierdziła prawomocność obrad.

Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do  kolejnego
punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. 
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Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie  przyjęła  porządek obrad XVIII
Sesji Rady Miasta Sejny.

Wyniki głosowań w załączeniu.

Porządek obrad XVIII Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XVII Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 24 lutego 2020 r.
4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta

Sejny na lata 2020-2024.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.
6. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności drogowej

na części działki o numerze geodezyjnym 505.
8.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na 2020. 
9. Sprawozdanie z realizacji zadań publicznych w roku 2019.
10. Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny w roku 2019.
11. Sprawozdanie  za  rok  2019  z  działań  zespołu  interdyscyplinarnego  ds.

przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Sejnach.
12. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2019 r. oraz potrzeby

związane z realizacją zadań.
13. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach za

2019 rok. 
14. Zakończenie obrad.  

Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  przyjęcie  protokołu  z  obrad  XVII  Sesji  Rady  Miasta  Sejny  
z dnia 24 lutego 2020 r

Głosowanie: 9 za.

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XVII
Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 24 lutego 2020 r (głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 4.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej
Miasta  Sejny  na  lata  2020-2024.  Poinformowała  Radnych,  że  uchwała  obszernie  została
omówiona na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych. 
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Oświaty
Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury w sprawie zaopiniowania projektu  w sprawie
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2024.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2024 (głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu).

Do pkt 5.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na
2020  rok.  Projekt  uchwały  został  szczegółowo omówiony  na  poszczególnych  komisjach.
Poinformowała Radnych, że uchwała obszernie została omówiona na Wspólnym Posiedzeniu
Komisji Stałych. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Wspólnej
w sprawie zaopiniowania projektu w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – zwróciła się z pytaniem do
Pani Skarbnik o wyjaśnienie działu 700 w planie dochodów jest zwiększenie o 318 tysięcy
złotych, to chodzi o wkład własny, prosi o wyjaśnienie tego bo było zaplanowanie 370 tysięcy
złotych a zwiększamy o 318 tysięcy złotych. 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – tak, zwiększamy o 318 tysięcy złotych,
będziemy starać się ze sprzedaży działek uzyskać dodatkowe kwoty aby mieć wkład własny
do projektu targowicy. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – czy z kwoty zaplanowanej
370 tysięcy złotych czy coś udało się już pozyskać?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – jeszcze nie, ponieważ sprzedaż tych
mieszkań,  które  są  tutaj  zaplanowane  jest  uzależniona  od  wyprostowania  udziałów.  W
związku obecną sytuacją notariusze nie bardzo są skłonni do spotkań. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – ale wszystko jest na dobrej
drodze, że ta sprzedaż mieszkań w niedługim czasie może się odbyć, a co stałoby się jak by
nie doszło do osiągnięcia tej kwoty?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – wtedy kredyt na finansowanie działań
weźmiemy większy o te własne środki. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – wtedy będzie zwiększona
pożyczka tak. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  tak.  Przy  wyprzedzającym
finansowaniu można wziąć to co daje Unia Europejska lub razem z wkładem własnym. Po
zwrocie Unii w ciągu 90 dniu należy to zwrócić.  
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Burmistrz Miasta Sejny –  Pan Arkadiusz Adam Nowalski– wyjaśnia o co chodzi z tymi
udziałami, w kilku blokach jest taka sytuacja, że pod blokiem jest ziemia, w zależności ilu jest
właścicieli to proporcjonalnie trzeba podzielić grunt pod blokiem na wszystkich właścicieli.
Rozbudowywano blok i  nie  przerzucono zgodnie z prawem tych udziałów na właścicieli.
Jeżeli  uda  się  wszystkich  właścicieli  zebrać  w  jednym  miejscu  i  dopełnić  procedurę  to
będziemy do przodu. W jednym bloku przy ul. Piłsudskiego prawie nam się udało, ale zmarł
jeden człowiek i trwają sprawy spadkowe. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  wyjaśnia,  że  są  to
wspólnoty w tej chwili i jeżeli udział jest liczony i były sprzedawane do pewnego momentu i
potem się okazało, że tego udziału jest za mało to nie ma takiej możliwości prawnej

Burmistrz Miasta Sejny – Pan Arkadiusz Adam Nowalski– popełniony był błąd w czasie
kiedy dawano do notariusza. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – jak dobrze pamiętam, gdy
była wprowadzona ustawa na początku była inna metoda i inny przelicznik liczenia udziałów,
potem przepisy się zmieniły. Są bloki w których to szybko załatwiono za zgodą wszystkich
mieszkańców. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian 
w budżecie  Miasta Sejny na 2020 rok wraz z  autopoprawkami  (głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu).

Do pkt 6.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały  w sprawie  funduszu  sołeckiego.  Projekt  był
omawiany na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych, poinformowała, że jest to fundusz na
2021 rok. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w
sprawie zaopiniowania projektu w sprawie funduszu sołeckiego.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie funduszu
sołeckiego (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 7.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie
służebności drogowej na części działki o numerze geodezyjnym 505. Temat ten szczegółowo
został wyjaśniony przez Pana Burmistrza Miasta Sejny. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji
Wspólnej  w sprawie zaopiniowania projektu  w sprawie  wyrażenia zgody na ustanowienie
służebności drogowej na części działki o numerze geodezyjnym 505.
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Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  drogowej  na  części  działki  o numerze
geodezyjnym 505 (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 8.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki
nad zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta
Sejny na 2020. 

Głos zabrał  Przewodniczący Komisji  Pan  Bogusław Sojko odczytał  opinię  Komisji
Wspólnej  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  w  sprawie przyjęcia  programu  opieki  nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na
2020.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –   na  posiedzeniu
Komisji Wspólnej projekt uchwały został szczegółowo omówiony. 

Rada Miasta  w głosowaniu  imiennym jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w sprawie  przyjęcia
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na
terenie Miasta Sejny na 2020 (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 9.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym jest  sprawozdanie  z  realizacji  zadań publicznych w roku 2019.  Na
posiedzeniu Komisji Wspólnej sprawozdanie zostało przedstawione.

Brak pytań i uwag do sprawozdania.

Do pkt 10.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny w
roku 2019. Na posiedzeniu Komisji Wspólnej sprawozdanie zostało przedstawione.

Brak pytań i uwag do sprawozdania.

Do pkt 11.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym sprawozdanie za rok 2019 z działań zespołu interdyscyplinarnego ds.
przeciwdziałania  przemocy  w  rodzinie  w  Sejnach.  Na  posiedzeniu  Komisji  Wspólnej
sprawozdanie zostało przedstawione.

Brak pytań i uwag do sprawozdania.
 

Do pkt 12.
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Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2019 r.
oraz potrzeby związane z realizacją zadań.  Na posiedzeniu Komisji Wspólnej sprawozdanie
zostało  przedstawione.  Wszystkie  sprawozdania  zostały  wysłane  Radnym  email  w  celu
szczegółowego zapoznania się. 

Brak pytań i uwag do sprawozdania.

Do pkt 13.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w  Sejnach  za  2019  rok.  Na  posiedzeniu  Komisji  Wspólnej  sprawozdanie  zostało
przedstawione, rozmawialiśmy również o pomocy osobom starszym w sytuacji związanej z
koronawirusem. Pan Burmistrz  przedstawił  swoje plany i  w jaki  sposób ta  pomoc będzie
realizował za pomocą Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej ale nie tylko, będzie próbował
również włączyć w te działania inne jednostki. 

Brak pytań i uwag do sprawozdania.

Do pkt 14.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska zamknęła obrady XVIII Sesji Rady Miasta wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady XVIII Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=vpIujWY1Ubk

                                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta 

   /-/  Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Karina Palewicz
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